
 
 

 
 

 

VERSLAG MILIEURAAD 
 

Datum: maandag 16 september 2024 19:30 uur 

Plaats: Raadzaal ABC 

 

Aanwezig: Marcel Van Puymbroeck ( voorzitter),Lies Nys, Frank Bauwens, Johan Buyens, 

Carine De Block, Marc De Meireleir, Jan Dhollander, Francine Jaspers, André Smet, Ivo Van 

Duyse, Walter Van Waesberghe, Lut Vyvey, Pieter Doffyn, Peter Relaes,  Jef Thyssen, 

Albert Van Moer,  Walter Scheerders,  Pieter Cools, Evy Van Steelandt ( verslag) 

 

Verontschuldigd: Herwin De Kind, Rudi Van Dorsselaere 

 

Agenda 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
2. Toelichting door de gemeente van de procedure voor de samenstelling van de 

nieuwe milieuraad en verkiezing voorzitter & ondervoorzitter 
3. Stand van zaken Sint-Niklaasstraat  
4. Stand van zaken Gemeentepark Sint-Gillis-Waas & herinrichting Samelstraat 
5. Stand van zaken Speelbos 
6. Updates in PFAS dossiers 
7. Varia 

   

1. Goedkeuring verslag 

 Geen opmerkingen, goedkeuring verslag. 

2. Samenstelling nieuwe milieuraad  

  

Vanaf de samenstelling van een nieuwe gemeenteraad is er 6 maanden tijd om de 
milieuraad samen te stellen. Tegen eind mei 2025 wordt er zeker een nieuwe milieuraad 
verwacht. 
 
 We vragen aan de leden van de milieuraad om het huishoudelijk reglement na te kijken en 
opmerkingen, suggesties of gewenste aanpassingen aan Lies Nys te bezorgen. 
Contactgegevens Lies: Lies.nys@outlook.com 
 
Afhankelijk van het de gewenste aanpassingen wordt er nog een extra milieuraad voorzien. 
Eventuele aanpassingen worden voorgelegd aan de gemeenteraad.  
Extra bijlage bij dit verslag: Huishoudelijk reglement Milieuraad. 

mailto:Lies.nys@outlook.com


 
 

Tijdens de eerste gemeenteraad worden de statuten en huishoudelijk reglement 
goedgekeurd. Opmerkingen en aanpassingen kunnen worden doorgegeven aan de 
gemeenteraad na een goedkeuring van 2/3 stemmen. 
 
Er is geen beperking op aantal leden van milieuraad, alle verengingen mogen aansluiten en 
vertegenwoordigd worden.  
 
Verplichte aanwezigheid aantal vrouwen en mannen moet nagekeken worden en in orde zijn 
bij samenstelling van de milieuraad.  
Oproep naar verenigingen om een kandidaat voor te stellen voor de nieuwe milieuraad. De 
verenigingen worden na de verkiezingen hiervoor aangeschreven. Onafhankelijke experten 
mogen ook een kanditatuur indienen. 
Gemeenteraad heeft laatste woord in samenstelling van milieuraad. 
Het is misschien al een goed idee om reeds te onderhoren bij de eigen vereniging  of zijn 
nog wensen deel te nemen aan de milieuraad en wie stemgerechtigde en plaatsvervanger 
wordt. Is aan vereniging zelf om te kiezen wie aanwezig zal zijn op milieuraad. 
 
Suggestie is er om ook het Polderbestuur te vragen bij samenstelling van de nieuwe 
milieuraad. ( eventueel als onafhankelijke expert) 
 
Er wordt vandaag  positief en informeel in meerderheid gestemd voor Lies als Voorzitter 
vervanger met alle aanwezigen. 
Er wordt gevraagd aan Hugo De Witte of hij zijn positie als ondervoorzitter wil voorzetten. 
.  
  

3. Stand van zaken Sint-Niklaasstraat 

 Alles is goed op schema. 

Prognose is eind dit jaar alle werken afgewerkt. Laatste fases gaan binnenkort van start  

Het vuil water van de Sint-NIklaasstraat, deel van de Doornstraat, Dagsterrestraat en 

Molenstraat wordt afgevoerd naar de Broekstraat, vanwaar het naar Vrasene verpompt 

wordt. De zuiveringsgraad bedroeg in 2022 nog 77%. Dit zal met enkele procentpunten 

stijgen. Er bestaan nog altijd overstortlocaties voor het geval de vuilwater-riolering overbelast 

raakt. Vuil water kan op deze locaties nog steeds geloosd worden in waterlopen.  

Proper water wordt geloosd in twee bufferbekkens (Sint-Niklaasstraat & Molenstraat). Op 

deze plaatsen wordt water tijdelijk vastgehouden en vertraagd afgevoerd naar de 

grachtenstelsels. Hierdoor zal het piekdebiet tijdens hevige neerslag kleiner worden.   

Vragen:  

Vraag wordt er een stuw/ Dam  gezet in Laarstraat  

25 september komt Provincie langs naar Laarstraat . Pieter Cools spreekt verder af met 

Martin en Peter Relaes 

 Wanneer wordt afvalwater afgekoppeld van regenwater? 

Momenteel tot aan garage de witte, binnenkort verder  +/- eind november zou alles hiervan 

klaar moeten zijn 



 
 

  

Water wordt momenteel opgepompt, wat als elektriciteit uitvalt? 

Er is een grote opvangkamer om het water op te slaan  
Stroomt over naar de waterlopen als het vol is 
  

Zijn er overstorten? 

Ja op verschillende plaasten zijn overstorten voorzien zodat het niet terug in de huizen 
kan  lopen 
Jammer genoeg naar de regenwater- overlopen 
  

Hoeveel percent zijn er aangesloten op riolering? 

Door werken in Sint-Niklaasstraat gaat het percentage met 5% omhoog  

Zuiveringsgraad in Meerdonk?- Nieuw agendapunt volgende milieuraad? 

  

4. Stand van zaken Gemeentepark Sint-Gillis-Waas & herinrichting Samelstraat 

 Zo goed als alles is uitgevoerd, gras moet nog groeien. 

05 oktober is officiële opening – zaterdagnamiddag iedereen welkom 

Verlichtingspalen, insectenhotel en aanplant bomen moet nog gebeuren 

 Nog zeer veel water, doordat de grond nog niet 100% gezet is. 

De bedoeling is dat er een natuurlijke groei gebeurd, op sommige plaatsen worden nog 

planten gezet 

 Filmpje Marc Marin staat op You tube- 2024 Gemeentepark in de kijker September 

https://www.youtube.com/watch?v=2hrc-MCL6QM 

Overstort waterbekken van Park gaat naar de parking waar regenwaterriool is. 

Aanplant bomen - op basis van welke keuze werden het type bomen gekozen? - vraag wordt 

gesteld aan groen. 

5. Stand van Zaken speelbos: 

Voor de sanering van het Speelbos is de gemeente vrijgesteld en zal dit worden uitgevoerd 
door Ovam. Het hangt dus van hen af in welke mate daaraan prioriteit kan worden gegeven.  
 
Er wordt aan OVAM gevraagd hoe de stand van zaken is van dit dossier. 
Loopt ondertussen 6 jaar. 
Blijkt een dure en moeilijke procedure door het PFAs verhaal 
  

  

https://www.youtube.com/watch?v=2hrc-MCL6QM


 
 

6. updates in de PFAS dossiers 

  

Wim Van Steelandt is niet aanwezig door omstandigheden.  

 Kattestraat is de sanering - 20.000 slib wordt afgevoerd.  Naar waar? 

Wie verantwoordelijk? 

Interwaas is hier mee bezig. 

Er blijven veel vragen rond en de milieuraad wil dit opnieuw op de agenda. 

Welke zones onderzocht-  recent? 

Wie verantwoordelijk voor de waardevermindering van de eigendommen in de verhoogde 

PFAS zones? 

Blijft milieumisdrijf 

Particuliere schadevergoedingen zullen niet aan de orde zijn 

7. Varia 

 Bloempotstraat - mobiliteit zou worden aangepast  
 
Te verwachten van inwoner - snelheidsbeperking aanpassing verkeer 
 
Aanpassingen polderstraat - zachte berm is reeds kapot gereden en beperkte uitrijstroken 
 
Snelheid in de Klinge -  er zouden binnekort camera’s komen? 
 
Veetunnel is nog steeds dicht. ( pallet en paaltjes)- 3 stukken dijk en maar 1 tunnel 
Landbouwer beslist hierin  
 
Openbaar vervoer : Meeste bussen tssn de Klinge en Meerdonk afgeschaft- bus staat 
kwartier tot 20 min te wachten.Kan in principe heen en terug ? 
Wel een belbus in Meerdonk 
Aankaarten naar de lijn toe en dienst mobiliteit? 
  
Fietspad van Puyveldestraat naar Stekene  langs de Molenbeek - zeer slechte staat  
Stekene zeer  goed onderhouden. Taak van Gemeente, Gewest of Provincie? 
Opnemen met dienst mobiliteit 
 
Algemeen onderhoud van fietspaden is zeer slecht onderhouden - Meerdonk 
Kerkhof Sint Pauwels- groen komt er niet door- ligt heel vuil, niet onderhouden 
Groen werkt wel maar brengt niet veel op 
Nieuwe aanpak groendienst- renovatie onderhoud mogelijk. 
  
Resultaat meldingen Varia: 
Geen feedback - feedback wordt gevraagd  
Terugkoppelingen dienen terug te komen in volgende milieuraad  
Bij goedkeuring verslag tijdens de volgende milieuraad even  terugkoppeling naar meldingen 
in de varia 



 
 

Ijscokar in centrum Sint-Gillis-Waas is te luid en zorgt voor beduidende geluidsoverlast. 
Soms 03uur aan 1 stuk in de namiddag of ’s avonds. Nakijken bij jaarlijkse inschrijving of 
daar iets kan gedaan worden aan hun geluidsinstalatie? Opnemen met dienst ondernemen? 
 

Er werd nog geen nieuwe datum voorzien voor een nieuwe milieuraad.  

Vergeet zeker jullie opmerkingen en suggesties voor het huishoudelijk reglement niet 

door te sturen naar Lies Nys. 

 

 

 


